
Bestyrelsesmøde mandag den 28 august 2023, tilstede er: Henrik, Jeppe, Søren, Claus, Nikolas 

og Kasper (inspektør) , afbud Anders. 

1. Drift m.m V/kasper 

2. Bestyrelsessituation vedr Anders 

3. Kantineudvalg, udlejnings 

4. Sportsudvalg eller børne unge udvalg.  

5. Status økonomi  

6. Faktuel byggeplanlægning eventhus 

7. Servise kontrakt til eventhus 

8. Frivillighed 

9. Evt? 

 

Ad1) Indretning af materialeskur virker godt, boldvogne m.m fungerer godt. Inspektøren 

ønsker konkrete rammer for serviseudlejning af loft og eventhus, Søren følger op omkring 

servisegebyr begge steder. Vi ønsker at nedsætte et lokaleudvalg der skal sætte rammerne 

(booking, godkendes, retur nøgler, servise, rengøring, serviseudlånskasser. 

Hjertestarter er anvendt med lykkelig udgang, Inspektører advisere omkring dette beredskab 

og beredskabsplan. Inspektør sætter gang i beredskabsplan og generel skiltning. Der 

fremligges forslag omkring ”afskærmning af loftrum til træningsrum”. Kampfordeler opslag 

laves internt og derefter eksternt. Opslag i september. NN laver opslag 

 

Ad2) Henrik orienterer omkring Nyt job til Anders og perspektivere på bestyrelsesarbejdet. Vi 

afventer mere frem mod generalforsamlingen. 

 

Ad3)Vi laver opslag på kantineudvalgs punkter – Inspektør laver punkterne, NN laver opslag og 

vi starter dialog omkring klubben 

 

Ad4) Henrik laver punkter til udvalgspostener, NN laver opslag. Anders og Henrik har møde 

med Emil hvor punkterne drøftes. 

 



Ad5) Claus orienterer omkring økonomi ½ årligt. Foreløbigt positiv regnskab, afventer 

yderligere fra fodboldskole, drøfter poster omkring moms.  

Vi har brugt mere end budgetteret på rengøring og opkridtning. Vi bør hæve budget 2024 på 

disse poster. Budgettet for 2024 bør være i balance ifh til 2022 og 2023, mere fokus på drift. På 

bestyrelsesmøde i November inddrages mangellister fra inspektøren.  

 

Ad6) Jeppe informerer omkring igangsætning af ”tilbygning”, midler er modtaget og projektet 

er designet. Bestyrelsen m.fl opstarter projektet Q4 2023. 

 

Ad7)Søren laver udkast til denne samt økonomi. Note på driftpunkt omkring lokaleudvalg. 

 

Ad8): frivilligheden i boldklubben er en svær størrelse til klubbens events og gøremål, 

engagementet hænger på få personer og vi drøfter flere udvalg og personer til disse udvalg.  

 

Ad9) Opstarts/afslutning fest for unge kommer fremover til at hedde OPSTARTSFEST og skal 

ligges til tidlig sommer/før sommerferien. Eventlounge; TV og IT virker ikke – Kasper sørger 

grundlag for ordre det hos Vodskov Radio og TV. Tilbud indhentes. 

 


